



WESTIN  
HOTELS & RESORTS

## 2026尾巴搖搖派對專案

### Tail-Waggers Party Package

僅適用寵物公園或帳篷區  
Pawssible Journey or Outdoor Tent Area Only

**NT\$48,000+10%**

平日（週一至週四）Weekdays Monday to Thursday

**NT\$58,000+10%**

假日（週五至週日）Weekend Friday to Sunday

#### 專案內容 Package Includes

- 每日10:00至18:00，提供3小時場地使用  
(限30位賓客 + 20隻毛孩)  
3-hour venue usage exclusively between 10:00 AM and 6:00 PM daily (Limited to 30 guests and 20 pets)
- 免費提前1小時進場布置  
Complimentary event setup one hour prior
- 毛孩鮮食餐車及西式派對餐飲  
Gourmet food truck for pets & Western party treats.
- 每日10:00至18:00，提供3小時場地使用  
(限30位賓客 + 20隻毛孩)  
3-hour venue usage exclusively between 10:00 AM and 6:00 PM daily (Limited to 30 guests and 20 pets)
- 預定毛孩住宿專案9折  
(限25公斤以下狗狗入住，最多8間，限活動當天或前一晚入住)  
10% off Pawssible Journey Package up to 8 rooms (Dogs under 25kg only. Check-in on event day or prior night only)
- 席間三小時果汁無限暢飲  
Unlimited juice for 3 hours.
- 戶外音響及投影設備各一組  
Outdoor Audio and Projection Equipment
- 適用2026年1月1日至2026年12月30日。目前僅開放狗狗，暫無提供其他寵物參與。  
This package is valid from January 1, 2026, to December 30, 2026, only dogs are permitted.
- 如需超時使用場地，將另收超時場租費，每小時NT\$25,000。  
For overtime use of the venue, an additional rental fee of NT\$25,000 per hour will be charged.
- 本專案不適用萬豪旅享家會員優惠，惟可累積萬豪會員點數。  
Not applicable for Marriott Bonvoy member discounts, but eligible for point accumulation.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。  
The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

Go There With

MARRIOTT BONVOY™

THE WESTIN  
TASHEE RESORT, TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

No. 166 Rixin Road, Daxi District  
Taoyuan City 33554  
Taiwan (R.O.C.)

33554 桃園市大溪區日新路166號

T +886 3.272.5777

F +886 3.272.5779

www.westintashee.com

THE WESTIN  
TASHEE RESORT  
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店